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	Abstract

	We present autopsy findings of a 22-year-old man who developed chest pain 5 days after the first dose of the BNT162b2 mRNA vaccine and died 7 hours later. Histological examination of the heart revealed isolated atrial myocarditis, with neutrophil and histiocyte predominance. Immunohistochemical C4d staining revealed scattered single-cell necrosis of myocytes which was not accompanied by inflammatory infiltrates. Extensive contraction band necrosis was observed in the atria and ventricles. There was no evidence of microthrombosis or infection in the heart and other organs. The primary cause of death was determined to be myocarditis, causally-associated with the BNT162b2 vaccine.
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Résumé

Nous présentons les résultats de |'autopsie d'un homme de 22 ans qui a développé une douleur
thoracique 5 jours apreés la premiére dose du vaccin a ARNm BNT162b2 et est décédé 7 heures
plus tard. L'examen histologique du coeur a révélé une myocardite auriculaire isolée, a
prédominance neutrophile et histiocytaire. La coloration immunohistochimique au C4d a révélé une
nécrose unicellulaire dispersée des myocytes qui n'était pas accompagnée d'infiltrats
inflammatoires. Une nécrose étendue des bandes de contraction a été observée dans les oreillettes
et les ventricules. Il n'y avait aucun signe de microthrombose ou d'infection dans le coeur et
d'autres organes. La principale cause de décés a été déterminée comme étant la myocardite,
causalement associée au vaccin BNT162b2.





